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By- og Boligudvalget

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 
del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 

Spørgsmål nr. 132:

Vil ministeren redegøre for baggrunden for forventningerne om færre tilsagn til ungdomsboliger, jf. FFL 
2014 § 14.51.02. sammenholdt med FL 2013?

Svar:

På FL 2013 blev der budgetteret med 
ungdomsboliger i 2014. Denne budgettering
stort antal afgivne tilsagn til ungdomsboliger i 2010 på 3.758 ungdomsboliger
ungdomsboliger i 2011. Forventningerne til
ungdomsboliger. Efter to år med meget få tilsagn var det f
ville ligge højere end ”normalt”. F
et mere permanent niveau.

I 2012 afgav kommunerne tilsagn til 562 ungdomsboliger. Det 
2011 og også flere boliger end de forudsatte 364 boliger 

På FFL 2014 forudsættes, at kommunerne vil give tilsagn til 700 ungdomsboliger i alle år i perioden 
2014 – 2017. I forhold til forventningerne til aktivitetsniveauet i 2014 på FL 2013 er således tale om en 
stigning på ca.150 ungdomsboliger 
forventningerne til 2013 på FL 2013 udviser 

hvilket som tidligere nævnt skyldes, at forventningerne til antallet af tilsagn i 2013 var højere e
forventede mere permanente niveau.
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Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 
del. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF)

Vil ministeren redegøre for baggrunden for forventningerne om færre tilsagn til ungdomsboliger, jf. FFL 
2014 § 14.51.02. sammenholdt med FL 2013?

blev der budgetteret med kommunale tilsagn til 1.055 ungdomsboliger i 2013 og 700 
nne budgettering skal ses på baggrund af, at kommunerne

stort antal afgivne tilsagn til ungdomsboliger i 2010 på 3.758 ungdomsboliger, kun gav
Forventningerne til 2012 var, at der ville blive afgivet tilsagn til 364 

Efter to år med meget få tilsagn var det forventningen, at tilsagnsgivningen i 
Forventningerne til 2014, 2015 og 2016 på godt 550 boliger afspejlede 

I 2012 afgav kommunerne tilsagn til 562 ungdomsboliger. Det var markant flere tilsagn
flere boliger end de forudsatte 364 boliger på FL 2013.

, at kommunerne vil give tilsagn til 700 ungdomsboliger i alle år i perioden 
2017. I forhold til forventningerne til aktivitetsniveauet i 2014 på FL 2013 er således tale om en 

ungdomsboliger – ikke kun i 2014 – men årligt fra og med 2014. I forhold til 
til 2013 på FL 2013 udviser forventningerne til 2014 på FFL 2014 derimod et fald, 

hvilket som tidligere nævnt skyldes, at forventningerne til antallet af tilsagn i 2013 var højere e
forventede mere permanente niveau..

Med venlig hilsen

Carsten Hansen

Dato:

Ministeren for by, bolig og landdistrikters besvarelse af spørgsmål nr. 132 BYB, alm. 

Vil ministeren redegøre for baggrunden for forventningerne om færre tilsagn til ungdomsboliger, jf. FFL 

tilsagn til 1.055 ungdomsboliger i 2013 og 700 
skal ses på baggrund af, at kommunerne, efter et meget 

, kun gav tilsagn til 14 
afgivet tilsagn til 364 
n, at tilsagnsgivningen i 2013 

på godt 550 boliger afspejlede 

var markant flere tilsagn end realiseret i 

, at kommunerne vil give tilsagn til 700 ungdomsboliger i alle år i perioden 
2017. I forhold til forventningerne til aktivitetsniveauet i 2014 på FL 2013 er således tale om en 

men årligt fra og med 2014. I forhold til 
til 2014 på FFL 2014 derimod et fald, 

hvilket som tidligere nævnt skyldes, at forventningerne til antallet af tilsagn i 2013 var højere end det 
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